
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

 

PROCESUL VERBAL 

ÎNCHEIAT AZI  14.08.2019 

 

 

 

            Sunt prezenţi  10 consilieri locali , d-l  Albirt Bela, d-na Dull Melinda, d-l Drugas Marius d-na 

Gombos Brigitta  , d-l Homonai Alexandru , d-l Meszaros  Zoltan , d-l Nagy Sandor , d-l Simko Lajos , d-na 

Szabo Kinga , consilier-Viceprimar d-l Nagy Istvan Robert, Primarul d-l Bonisz Alexandru şi Secretarul 

comunei Cetariu d-na Sabău Mercedes 

        Preşedintele  de şedinţă d-l Nagy Istvan Robert care ,  citeste ordinea de zi , după  cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărăre privind aprobarea rectificării bugetului  

 

2. Proiect de hotărăre privind ajustării incepând cu data de 01.08.2019 a tarifelor la serviciile de salubrizare 

prestate de S.C. Compania Reosal S.A.in comuna CETARIU 

 

3. Proiect de hotărăre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al 

comunei CETARIU 

4. Diverse   

 

După trimiterea convocatorului a mai venit o cerere privind închirierea unei suprafeţe de 9 mp 

 

Ordinea de zi ,  este aprobată în unanimitate pentru. 

 

 

HOTĂRÂRI 

 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

14.08.2019 a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul de 

11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 10 consilieri lipseşte motivat d-l Biro Ferenc Sandor. În 

condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  6 voturi.   

Toți ați citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  7.06.2019. Vă rog să votati pentru 

aprobarea acestuia. 

 

Pentru? 10 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 0  

Szabo Kinga                                   

Drugas Marius 

           Meszaros  Zoltan  

          Gombos Brigitta   

          Nagy Sandor 

           Simko Lajos  

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Albirt Bela 

 

 



 

 

 

 

 

Cum v-am precizat în convocator potrivit prevederilor art.212 al (3) din OUG  nr.57/2019 privind 

Codul administrativ ”consilierii locali au dreptul la indemnizația lunară doar dacă participă la cel puțin 

o ședință a autorității deliberative și o ședință a comisiei de specialitate pe lună”. Astfel eu propun ca d-

nii consilieri Nagy Sandor şi Biro Ferenc Sandor să facă parte şi din comisia economică. În caz contrar dănşii 

nu ar beneficia de indemnizaţie de şedinţă numai o dată /an. Dacă este cineva împotrivă? 

 

d-na Potor Eva – consilier contabil 

prezintă raportul de specialitate . 

 

d-l Bonisz Alexandru-Primar 

Problema noastră este să putem cheltui banii până în decembrie.Trebuie întocmit documentaţie, organizat 

licitaţie, executat lucrarea şi suntem în 14.08.2019. Dacă vor fi contestaţii şi nu reuşim să terminăm 

procedura susmenţionată  trebuie să dăm banii înapoi.  

 

 

d-l Nagy Istvan Robert - viceprimar 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu Proiectul de hotărăre privind   rectificarea bugetului? Dacă nu vă 

rog să votați 

 

Pentru? 10 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

     Szabo Kinga               

     Albirt Bela 

                              Drugas Marius 

            Meszaros  Zoltan  

                  Dull Melinda 

            Gombos Brigitta   

           Nagy Sandor 

            Simko Lajos 

     Homonai Alexandru 

 

d-na Potor Eva – consilier contabil 

Cum împărţim banii pentru biserici? 

 

d-l Bonisz Alexandru-Primar 

Avem 5 biserici , deci 4000 lei pentru fiecare , iar cel catolic din Tăutelec a renunţat în favoarea bisericii 

catolice din Cetariu. 

 

d-l Nagy Istvan Robert - viceprimar 

de ce nu împărţim atunci în 4 părţi ? 

 

d-l Simko Lajos – consilier local 

Biserica  catolică din Tăutelec a renunţat doar  în favoarea bisericii catolice din Cetariu. Vă rog să aveţi în 

vedere că biserica catolică din Cetariu are nevoie mare de bani. 

 

 

 

 

 

 



 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Cine este pentru varianta  propusă de d-l primar? 

 

Pentru? 9 Albirt Bela          Împotrivă? 0            Abţineri? 1 Nagy Istvan Robert 

Szabo Kinga                      

Drugas Marius 

           Meszaros  Zoltan  

                 Dull Melinda 

           Gombos Brigitta   

          Nagy Sandor 

           Simko Lajos 

     Homonai Alexandru 

 

d-l Bonisz Alexandru-Primar 

Mulți pun gunoiul în diferite tombleroane , în stațiile de autobus. Și așa plătim un fel de regularizare la finele 

anului pentru că serviciul nu e rentabil. 

 

d-na Dull Melinda –consilier local 

De ce nu se taxează pe persoană? Câți nu au contracte? 

 

d-l Nagy Istvan Robert - viceprimar 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind ajustarea incepând cu data de 01.08.2019 a 

tarifelor la serviciile de salubrizare prestate de S.C. Compania Reosal S.A.in comuna CETARIU? Dacă nu , vă rog 

să votați 

 

Pentru? 9 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 1  Simko Lajos          Abţineri? 0  

Szabo Kinga                 

Drugas Marius      

             Meszaros  Zoltan  

                  Albirt Bela 

            Gombos Brigitta   

           Nagy Sandor 

            Dull Melinda 

      Homonai Alexandru 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Trebuie să ştiţi că Codul administrativ ne obligă cu termene la adoptarea unor măsuri, printre care şi  

aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local.   

 

d-l Nagy Istvan Robert - viceprimar 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu Proiectul de hotărăre privind  aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al Consiliului local al comunei CETARIU? Dacă nu vă rog să votați 

 

Pentru? 9 Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 1 Dull Melinda 

Szabo Kinga                 

Drugas Marius      

             Meszaros  Zoltan  

                  Albirt Bela 

            Gombos Brigitta   

           Nagy Sandor 

            Simko Lajos 

      Homonai Alexandru 

 



Cererea SC Alabama Trade SRL prin d-l Szabo Andrei 

 

Pentru? 10 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 0  

Szabo Kinga                                   

Drugas Marius 

           Meszaros  Zoltan  

                 Gombos Brigitta   

          Nagy Sandor 

           Simko Lajos  

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Albirt Bela 

 

D-l Nagy Istvan Robert –  preşedinte de şedinţă            

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

  

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

   Nagy Istvan Robert         Secretar 

             Jr. Sabău Mercedes  

 


